
Näringslivsrådet i Dorotea kommun 

Protokoll 
20240513 

18:00 

 
Plats: Stora studion, Centrumhuset. Våning 2. 

 
Närvarande: 
Anna-Karin Holmqvist, Borgafjällens lanthandel 
Christian Ek, Lapland Hunting & Game 
Tobias Östman, Olssons glas & bygg 
Niklas Nilsson, NN Transport 
Alexandra Korsén, NN Transport 
Erika Sellgren, S Karosser 
Greger Lindqvist, S 
Staffan Östman, C 
Olli Joenväärä, Kommunchef 
Sara Norlin, Enhetschef Utvecklingsenheten. 
Gabriel Holmlund, Näringslivsutvecklare 

 
 

 
1. Nulägesrapport 

 
Skogsbranschen: Inga förändringar, full fart som vanligt och inget som påverkats av 
konjunkturen. 
Efterfrågan av timmer ökar. 
Den försäljning som sker från de stora bolagen beror mest på investeringar söder ut då de 
finns ett maxkvot att förhålla sig till. 
Farhågan framöver är att skogsägarna i området inte är lokala ägare utan större aktörer. 
Transport: Har inte märkt av konjunkturen nämnvärt. Svårigheten är att hitta personal med 
YKB. 
Problem som kan uppstå på framtiden är att utbildningen är stoppad i Vilhelmina. 
Handel: Snurrar på bra. 
Stort orosmoln är vägbygget i sommar. 
Tobias har erbjudit plats på hans plan för handelskollegorna under vägarbetet. 
Byggbranschen: Stor oro. Folk är försiktig med sina pengar, hantverkarna är oroliga inför 
vintern. 
Industri: Ett mindre varsel utlyst. Branschen är svagt optimistiskt men det är fortsatt en 
utmaning för många aktörer. 
Besöksnäring: Efter förra mötet har man försökt få till ett datum för att diskutera 
framtiden och visionen för framtiden. Christian har sammanställt ett dokument med vad 
som uppkom. 
Turism: Svårt att få låna pengar till investeringar. 
Utvecklingsenheten: Arbetet går vidare med att hitta rätt arbetssätt och det ser ljust ut. Ny 



kortare version av filmen som gjordes tidigare finns på tyska med mål att nå 200.000 
visningar. 
Upphandlingsträffen inställd på grund av för få anmälda.  
Områdesträffar blir av även fortsättningsvis. Företagsbesök för ungdomar är planerade. 
Akademi Norrs behovsenkät släpps under juni. 

 
2. Vårdbyggnaden 

Olli går igenom preliminär tidsplan 
 
 

3. Arbetsmarknadsdag/Feriearbeten. 
Uppföljning med de deltagande utställarna. 
Generellt positivt att de anordnades och en bra start. Förslag har inkommit gällande 
upplägg, datum. Förslag att lägga de på samma dag som Vilhelmina och eventuellt 
Åsele för att gymnasieungdomarna ska kunna ta sig hem för att besöka. Middag för 
utställarna efteråt? 

4. Arrangemang 
Viktigt att företag och föreningar lägger till sin aktivitet i kalendern. 

5. Move Up North. 
Mässa i Holland 6-7 april där man gjorde reklam för hela regionen genererade 90 
intressenter. Gabriel har kontaktat de 9 han blev tilldelad. Han har även varit i 
kontakt med en engelsk familj som tyckte Dorotea har allt de söker. Nästa steg blir 
att sammanställa hur de fungerar vid fastighetsköp, lån etc. 
I projektet ska det deltas i tre mässor på ett år. Mässan i Holland kommer vara 
återkommande. 
Förslag inkom på Österbotten, Christian kollar efter lämpliga mässor i de området. 
Visningsresor planeras även framöver. 

En svårighet är att matcha kompetens med behov. Företagen kan kontakta Gabriel 
med de behov som finns nu men även på framtiden. 

6. Föreningen Företagarna 
Tidigare styrelsen har avgått. Ny styrelse på plats där Christian är ordförande. Leena 
Berg, Ulrik Norqvist, Camilla Appelqvist samt Elin Esbjörnsson är resterande 
styrelse. 
9 nya medlemmar (30%) har tillkommit efter årsskiftet. 
Medlemmar och tilltänkta medlemmar har AW på fredag 17 maj. 
Fokus på att utveckla samarbeten. Satsningen på skolan kommer arbetas vidare med, 
exempelvis stipendium för UF- företagen.  

 
7. Representant IT 

Frågan är ställd till en kandidat som bett att få fundera. 



 
8. Övriga frågor 

Förslag på digital kalender för alla olika aktiviteter för att minska risken för kollision 
med andra möten/aktiviteter. Förslag är att testa inom Näringslivsrådet ex. i 
office365 kalendern.  
 
Tystnadsplikt/sekretess under möte gällande de som inte är färdig hanterat eller 
beslutat? Rådet beslutar att de som diskuteras under mötet inte diskuteras ”vid sidan 
av”. Observera att till kommunen gäller andra rutiner. 

 

 
Plats för nästa möte 20 augusti Centrumhuset 17.30 
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Ordförande 

 

 
Justerare 


